

1819. Index to the Journals.

COMMITTEES Special, appointed.

received from the Assembly, relative to a joint Address of condolence to His Royal Highness the Prince Regent, 16. Report, 17.

To revise the Act of the 48th of the King, to regulate the weights and rates of certain coins, 19. Report of a Bill. To be taken into consideration, 23. See Bills.

To search for precedents as to the receipt of Petitions from the Officers of the Crown for the augmentation of their salaries, 21. Report, 22.

To examine and report on the state of the Library, 34. Two additional Members added, 78. Report, 139. It is agreed to, 140. An Address voted to His Grace the Governor in Chief, 140. Members appointed to present the same. Governor's answer, 141.

To prepare an Address of thanks to His Grace for his attention in conveying to this House the intelligence of the death of Her late Majesty the Queen, 53. Report of an Address, 61, 62. It is agreed to, 63. To be engrossed. Members appointed to present the same, 84. Report, 87.

To prepare an Address of condolence to His Royal Highness the Prince Regent on the death of her late Majesty the Queen, 53. A Member added to the Committee, 59. Report of an Address, 61, 62. It is agreed to. To be engrossed, 64. To be signed by the Speaker of this House and communicated to the Assembly for their concurrence, 68—returned, agreed to and signed by their Speaker, 83. Members appointed to know when His Grace will be pleased to receive the same, 93. Report—Message sent to the Assembly to acquaint them therewith, 95. The Address presented and the Governor's answer reported, 108.

To take into consideration and report on such part of the Message from His Grace the Governor in Chief, as relates to the Eastern Townships, 68, and on the Messages from the late Governor in Chief in the years 1817 and 1818, and the several petitions of the said Townships, 69.

To take into consideration and report on the petition of the Inhabitants of the Seignior of La Salle, 69. Report—The question of concurrence to be put on the same on the next sitting day, 73. This order discharged and the said Report to be committed to a Committee of the whole House, 75. House in Committee, 78, 79. Referred to a Special Committee with instructions, 80. Report by bill, 83. See Bills.

To take into consideration and report on the Message from His Grace the Governor in Chief respecting the general state of the District of Gaspé, 70. Report, 105, 106. It is agreed to, 110.

To prepare an Address to His Grace the Governor in Chief, praying him to transmit the joint Address of both Houses to His Royal Highness the Prince Regent, 84. Report of an Address, it is agreed to and ordered to be engrossed, 85. To be signed by the Speaker of this House and sent down for the concurrence of the Assembly and that it may be signed on their behalf, 88. Returned, agreed to and signed as desired, 93. Members appointed to know when His Grace the Governor in Chief will be pleased to receive the same, 93. Report. Message sent to the Assembly to acquaint them therewith, 95. The Address is presented and the Governor's Answer reported, 108.

COMMITTEE Special, appointed and chosen by Balloting.

Index des Journaux, 1819.

COMITE'S Spéciaux, appointés.

Pour chercher des précédens au sujet du Message reçu de l'Assemblée au sujet de l'Adresse de condoléance à être présentée conjointement par les deux Chambres à Son Altesse Royale le Prince Régent, 16. Rapport, 17.

Pour reviser l'Acte de la 48e. du Roi, pour régler les Poids et Taux de certaines Espèces, 19. Rapport d'un Bill. Il doit être pris en considération, 23.—Voyez, Bills.

Pour chercher des précédens sur la manière de recevoir les Pétitions des Officiers de la Couronne pour une augmentation de Salaires, 21. Rapport, 22.

Pour examiner et faire rapport sur l'état de la Bibliothèque, 34. Membres ajoutés au Comité, 78. Rapport, 139. Il est approuvé, 140. Vote d'une Adresse au Gouverneur en Chef, 140. Membres nommés pour la présenter. Réponse du Gouverneur, 141.

Pour préparer une Adresse de remerciemens à Sa Grace de son attention en communiquant à la Chambre la nouvelle de la mort de Sa Majesté la Reine, 53.—Rapport d'une Adresse, 61, 62. Elle est approuvée, 63. Doit être grossoyée. Membres nommés pour la présenter, 84. Rapport, 87.

Pour préparer une Adresse de condoléance à Son A. R. le Prince Régent sur la mort de Sa Majesté la Reine, 53. Membre ajouté au Comité, 59. Rapport d'une Adresse, 61, 62. Elle est approuvée et yée, 64. L'Orateur de la Chambre doit la signer, et elle est envoyée à l'Assemblée pour qu'elle y concoure et la fasse signer, 68. Elle la renvoie approuvée et signée par son Orateur, 83. Membres nommés pour savoir quand Sa Grace la recevra, 93. Rapport. Message à l'Assemblée pour lui en faire part, 95. L'Adresse est présentée. Réponse du Gouverneur, 108.

Pour prendre en considération et faire rapport sur le Message de Sa Grace relativement aux Townships de l'Est, 68. Sur le Message du ci-devant Gouverneur en Chef, en 1817 et 1818 et les diverses Requêtes des dits Townships, 69.

Pour prendre en considération et faire rapport sur la Requête des Habitans de la Seigneurie de La Salle, 69. Rapport. La question de concurrence fixée pour la prochaine séance, 73. Cet ordre est déchargé et le rapport doit être mis en Comité de toute la Chambre, 75. La Chambre en Comité, 78, 79. Il est référé à un Comité Spécial avec des instructions, 80. Rapport avec un Bill, 83.—Voyez Bills.

Pour prendre en considération et faire rapport sur le Message de Sa Grace le Gouverneur en Chef, au sujet de l'état général du District de Gaspé, 70. Rapport, 105, 106. La Chambre y concoure, 110.

Pour préparer une Adresse à Sa Grace le Gouverneur en Chef, le priant de transmettre l'Adresse de Condoléance des deux Chambres, à Son Altesse Royale le Prince Régent, 84. Rapport d'une Adresse. Elle est approuvée et doit être grossoyée, 85. Elle doit être signée par l'Orateur de la Chambre et envoyée à l'Assemblée pour qu'elle y concoure et la fasse signer de sa part, 88. Elle est renvoyée approuvée et signée ainsi que désiré. Membres nommés pour savoir quand Sa Grace voudra la recevoir, 93. Rapport. Il est communiqué à l'Assemblée, 95. L'Adresse est présentée. Réponse du Gouverneur, 108.